
                            
            REPUBLIKA HRVATSKA  
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  
              GRAD CRIKVENICA  
    UO za financije, turizam i gospodarstvo  
 Odsjek za gospodarstvo, turizam i projekte  
 

KLASA: 334-01/17-01/02 

UR. BROJ: 2107/01-05/09-18-7 

Crikvenica, 29. siječnja 2018. 

 

Predmet: Zapisnik sa 3. sjednice Odbora za gospodarstvo održane 29. siječnja 2018. g. s početkom 

u 12:00 sati u sali za sastanke Gradske uprave, Kralja Tomislava 85, Crikvenica 

 

Nazočni:  

 

1. Silvia Crnić, zamjenica gradonačelnika 

2. Kristijan Koščić, predsjednik Udruženja obrtnika Grada Crikvenice i Vinodolske općine 

3. Martin Kovačić, predstavnik agencije Ulli Travel 

4. Dr. Ivan Brozičević, direktor tvrtke Terme Selce 

5. Davor Rubčić, predstavnik tvrtke Izgradnja d.o.o. 

 

Odsutni:  Damir Rukavina, Ivona Matošić, Dino Manestar, Dragutin Šnajdar, Divna Bleha, Dario 

Smojver, Gojko Ostojić, Miroslav Đipalo 

 

Ostali prisutni:  

 
Jasna Perhat, pročelnica UO-a za financije, turizam i gospodarstvo 
Snježana Sikirić, voditeljica Odsjeka za gospodarstvo, turizam i projekte 
Denisse Mandekić, viša stručna suradnica za gospodarstvo, turizam i projekte 
Ivica Jerčinović, direktor Poduzetničkog centra „Vinodol“ 
Mario Jelčić, predstavnik KTD-a Eko-Murvica d.o.o. 
 
 
Sjednicu je u ime predsjednika Odbora otvorila zamjenica Silvia Crnić te predložila usvajanje 

sljedećega dnevnoga reda: 

 

Dnevni red: 

 

1. Verifikacija Zapisnika s 2. sjednice Odbora za gospodarstvo 
2. Odluka o načinu pružanja javne usluge prikupljanja otpada (Izvjestitelj: Mario Jelčić) 
3. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.  

 



Ad. 1. Na Zapisnik s 2. sjednice Odbora za gospodarstvo nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

prihvaćen. 

 

Ad. 2. Predstavnik KTD-a Eko-Murvica Mario Jelčić izlaže Odluku o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja otpada koja je usklađena s novom Uredbom. Cilj je do 2020. g. imati izdvojeno 50 % 

otpada za recikliranje. Budući da Grad Crikvenica još od 2001. g. ima sustav odvojenog prikupljanja 

otpada koji sada postaje zakonska obveza za cijelu državu, neće biti većih problema u provedbi, no 

postoji ograničavajući faktor – Grad Crikvenica u ovom trenutku nema izgrađenu infrastrukturu koja 

je potrebna za postizanje zadanih rezultata do propisanog roka te to treba imati u vidu.  

Kristijan Košćić smatra da nije u redu da je najviši koeficijent za izračun cijene određen za male i 

srednje poduzetnike, dok npr. hotelske kuće imaju manji koeficijent. Mario Jelčić odgovara da 

koeficijent utječe na cijenu, ali ne predstavlja izračun cijene koja u konačnici bude ujednačeno 

raspodijeljena s obzirom na tip objekta i kvadraturu.  

Ivica Jerčinović smatra da je udio fiksnog dijela u cijeni previsok u odnosu na neke druge jedinice 

lokalne samouprave, pogotovo u zimskim mjesecima. 

Mario Jelčić odgovara da se fiksnim dijelom pokrivaju besplatne usluge, infrastruktura, hladni pogon 

te da se tim dijelom zapravo pokriva održivost cijelog sustava. Cilj Odluke je bio uskladiti ju s novim 

propisima bez dodatnog opterećenja za korisnike.  

Silvia Crnić ističe problem zatvaranja ugostiteljskih objekata neposredno nakon glavne sezone, 

usprkos tome što postoje sadržaji izvan sezone koji privlače goste te želi znati razlog. Ivica Jerčinović 

smatra da su opterećenja za poduzetnike velika – HASAP, cijena osoblja, skok PDV-a s 13 % na 25 %... 

Silvia Crnić predlaže da Poduzetnički centar „Vinodol“ napravi analizu poslovanja poduzetnika 

imajući u vidu tu problematiku te da ju dostavi Gradu Crikvenici i članovima Odbora. Članovi 

Odbora se slažu s tim zaključkom. 

Kristijan Košćić postavlja pitanje zašto reciklažno dvorište u Crikvenici ne prima građevinski otpad. 

Mario Jelčić odgovara da reciklažno dvorište nije dovršeno te da ne može primati otpad 

neregistriranih prijevoznika otpada, što je i zakonom zabranjeno.  

Silvia Crnić predlaže da Eko-Murvica za sljedeću sjednicu Odbora napravi tablični prikaz novog 

izračuna cijene prikupljanja otpada u odnosu na staru Odluku da se jasnije vidi što se mijenja te će 

se Odluka ponovno raspraviti na idućoj sjednici. Članovi Odbora se slažu s tim zaključkom.  

Ad. 3. Pod točkom Razno nije bilo rasprave.  

Sjednica je završila u 13:30 sati. 

 

Zapisnik sastavila 
Denisse Mandekić, v.r. 

 


